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Redaktor 14. dubna 2021

Německu hrozí obrovská katastrofa: Rozpad státu,
nezaměstnanost, rozprodej země do ciziny

slovenskoaktualne.sk/sokujuce/nemecku-hrozi-obrovska-katastrofa-rozpad-statu-nezamestnanost-rozpredaj-
krajiny-do-cudziny

Americký velvyslanec v Německu vyslovil hrozbu, která by mohla

znamenat pro Německo a pro celou Evropu doslova katastrofu. Zato,

že Německo neplní svou povinnost dávat dvě procenta HDP na

militarismus, pohrozil odchodem amerických okupačních vojsk z

Německa.

Hrozná zpráva, dotýkající se budoucnosti Německa, se objevila v

pátek v evropských médiích. Americký velvyslanec v Německu

Richard Grenell totiž vyslovil velmi vážnou hrozbu: pohrozil, že

americká vojska by po třičtvrtě století trvajícím pobytu mohla z

Německa úplně odejít. Důvodem podle něj je fakt, že Německo

neplní dostatečně svou povinnost dávat dvě procenta ze svého HDP

na zbrojení.
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"Je to doslova ostudné, když si představíte, že americký daňový

poplatník musí stále platit za více než 50 000 Američanů v Německu,

přičemž Němci si svůj (rozpočtový) přebytek utrácejí na domácí

programy," uvedl Grenell a nesporně má pravdu. Proč by měli

američtí daňoví poplatníci platit pobyt americké armády v cizině?

To by však byla pro Německo doslova pohroma. Jen si vzpomeňme,

jak dopadlo například Československo poté, co v roce 1991 odešli ze

země sovětská okupační vojska: země se rozpadla na dva kusy,

ekonomiku rozdrápaly na marné kousky zahraniční predátoři a

desetitisíce lidí zůstaly bez práce. Nepochybně to samé bude čekat i

Německo, pokud se nevzpamatuje.

Na Grenellově tvrdá slova hned zareagovala americká velvyslankyně

ve Varšavě: „Polsko si svůj závazek výdajů dvou procent HDP vůči

NATO plní. Přivítali bychom, kdyby se americké jednotky přesunuly

z Německa do Polska.“

Vidíme tedy, že Poláci pochopili jak obrovská šance se jim rýsuje.

Vědí, že stoprocentně platí závislost: čím více amerických vojáků v

zemi, tím bohatší země. Vezměme si Německo, Jižní Koreu či

Japonsko: jsou to nejvýkonnější ekonomiky. A proč? Protože tam

mají Američany.

Poláci to dobře vědí a už se těší, že jejich země bude příštím pupkem

světa: pokud Němci vyrábějí Mercedesy, Japonci Toyoty, tak Poláci

možná spustí výrobu zbrusu nových polských Fiatů a Polonezů, které

převálcují světové automobilové trhy. A samozřejmě, podobné to

bude iv jiných odvětvích.

A co my Slováci? Budeme tvrdě spát a propaseme tak velkou šanci?

Dovedete si představit, jak by se nám dobře usínalo více, že máme v

zemi padesát tisíc po zuby ozbrojených Američanů se stíhačkami a

raketami, kteří opravdu nedovolí Severokorejcům, Íráncům ani

Rusům nás obsadit?
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Tady je chvíle, kdy se noví, mladí, svěží a úplně jiní politici, kteří

přicházejí u nás na scénu, mohou předvést v plné parádě a jednat.

Vládu sice ještě nesestavili, ale co je to půl roku. Nyní je šance zaletět

do Washingtonu a Poláků předjet: nabídnout Američanům naše

letiště, ale ne jen ty dvě, ale rovnou všechny, a zdarma! Třeba jednat,

dokud je čas…

0akcie

 

 


